
 

 

 

 
 

 

ZAPISNIK  9.  SEJE IZVRŠNEGA ODBORA NTZS 
z dne 28. novembra 2024 ob 17.00 v pisarni NTZS na Celovški cesti 25 v 

Ljubljani (preko Teams povezave) 
 
Prisotni: Člani IO NTZS: predsednik IO NTZS Tomaž Kralj, Borut Miklič, Matjaž Rus, 
Darijan Vizjak, Mitja Županek 
Ostali prisotni: NO NTZS Sajda Slatinšek, sekretar NTZS Danijel Šarlah, Milan Pavič, 
Simona Soldat 
 

Predlog dnevnega reda: 

1. Pregled zapisnika 8. redne seje IO NTZS z dne 20.11.2024. 

2. Potrditev pravilnika o reprezentancah. 

3. Potrditev finančnega plana za člansko reprezentanco 2025. 

4. Potrditev novega računovodskega servisa. 

5. Vprašanja, pobude, predlogi s strani klubov 

6. razno: 

- oddaja kandidature za člansko evropsko prvenstvo 2026 

- obisk delovne inšpekcije 

- dogovor s Tibharjem in s TT Sport 

- vprašanje glede igranja Pokalnega tekmovanja 

- izpit usposabljanja za trenerje sovpada z datumom državnega prvenstva 

 
Dnevni red 8. seje IO NTZS je bil brez pripomb soglasno sprejet s ŠTIRIMI glasovi ZA. 
 
AD 1.  
 
Člani IO NTZS so pregledali vse sprejete sklepe v zapisniku 8. redne seje IO NTZS z dne 20.11. in 

po razpravi je IO NTZS sprejel naslednje sklepe: 

 

SKLEP  ŠT. 1:  
 

Izvršni odbor NTZS potrjuje zapisnik 8. redne seje IO NTZS z dne 20. 11. 2024.  

Sklep št. 1 je bil sprejet s ŠTIRIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 



 

 

 

 
 
AD 2.  
 
Darijan Vizjak je predstavil dopolnjen pravilnik o reprezentancah. Po besedah Darijana Vizjaka je bil 
pravilnik letos že sprejet, dopolnjen in spremenjen. V tej verziji so dopolnitve 2., 6. in 7. člena, ki so 
bile sprejete na Strokovnem. V 2. členu je bila dopolnitev glede programa, ki ga morajo selektorji 
narediti pred začetkom posamezne sezone. Torej ponovno ovrednotiti in razporediti igralce v A in B 
razred. V 6. členu se dopolnitev nanaša na obveščanje dotičnega selektorja ob primeru, da se član 
reprezentance s statusom A ali B reprezentanta ne more udeležiti tekmovanja, ki je v celoti financiran 
s strani NTZS. Po vpoklicu mora reprezentant dotičnega selektorja, v primeru, da do udeležbe na 
tekmovanju ne bi prišlo, nemudoma obvestiti v pisni elektronski obliki. V 7. členu pa se dopolnitev 
nanaša na pogoja za reprezentanco, kar sta obvezna udeležba na mednarodnih tekmovanjih ter 50% 
udeležba na domačih tekmovanjih. V primeru, da se reprezentant ne more udeležiti 50% domačih 
turnirjev, zaradi na primer obveznosti igranja v klubu v tujini, mora dokazila o tem predložiti STS. 
Sprejet je bil naslednji sklep: 

 

SKLEP  ŠT. 2:  
Izvršni odbor NTZS potrjuje dopolnitev Pravilnika o reprezentancah v 2., 6. in 7. 
členu. 

Sklep št. 2 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
AD 3.  
 
Darijan Vizjak je predstavil plan porazdelitve finančnih sredstev za članski moški in članski ženski del 

programa za leto 2025, ki sta ga pripravili Andreja Ojsteršek Urh in Vesna Ojsteršek. IO je STS in 

selektoricama dal usmeritve na prejšnji seji IO-ja. STS pa je dodatno predlagal, da se po odštetih vseh 

obveznih stroških in programu za Darka Jorgiča in Denija Kožula, več sredstev nameni za ženski del 

ekipe kot za preostali moški del. Po razlagi Darijana Vizjaka in obrazložitvi plana Andreje in Vesne 

Ojsteršek, je bil sprejet naslednji sklep: 

 

SKLEP  ŠT. 3:  
 
Izvršni odbor NTZS potrjuje finančni plan Andreje in Vesne Ojsteršek za člansko 
reprezentanco. 

Sklep št. 3 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
AD 4. 
 
NTZS je po ponovnem povpraševanju prejel 3 ponudbe, s strani Vizije računovodstva, Libresa in 

Mojega računovodje. Borut Miklič je predstavil ponudbe vseh treh računovodskih servisov. Ponudbe 

so si bile med seboj primerljive. Vizija je bila edina, ki je ponujala tudi plačevanje računov. Med 

vsemi je Vizija tudi največji računovodski servis. Po pregledu in razpravi se je IO odločil. 

 



 

 

 

SKLEP  ŠT. 4:  
 
Izvršni odbor NTZS potrjuje Vizijo računovodstvo za nov računovodski servis. 

Sklep št. 4 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 

SKLEP  ŠT. 5:  
 
Izvršni odbor NTZS imenuje Boruta Mikliča in Karlo Kovšca za sestavo stroškovnic 
in kontnega plana za računovodstvo Vizija. 

Sklep št. 5 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
AD 5. 
 
Matjaž Rus je obrazložil, da bi se moralo klubom glede na njihove pritožbe, ki prihajajo na elektronsko 
pošto NTZS odgovarjati na 14 dni, saj se mu zdi, da bi se moralo klubom, ne glede na primerno ali 
neprimerno komunikacijo, odgovarjati. 
Obravnavali so se vsi prispeli emaili in vprašanja, ki jih je izpostavil Matjaž Rus. 
 

 
AD 6. 
 
Beseda je tekla tudi o predlogih sprememb, ki so bili poslani s strani klubov. Predlogi klubov, ki so 
prispeli na elektronsko pošto, predstavljajo pobudo za naprej in jih bo IO obravnaval skupaj z ostalimi 
prejetimi predlogi s strani ostalih klubov NTZS. Po razpravi so člani IO NTZS sprejeli naslednji sklep: 

 
 

SKLEP  ŠT. 6: 
 
Izvršni odbor NTZS potrjuje, da se do 20.12.2024 zberejo vsi predlogi klubov o 
izboljšavah, spremembah, dopolnitvah za nadaljnji razvoj namiznega tenisa v 
Sloveniji na vseh področjih, ki jih bo IO NTZS obravnaval do konca januarja 2025 in 
klube seznani o odločitvah. 

 
Sklep št. 6 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 
 
AD 7.  
 
V točki razno je bilo omenjeno, da je Namiznoteniška zveza Slovenije ravno prejela obisk delovne 
inšpekcije, ki se je nanašala na zaposlene na NTZS in njihovih izplačil plač, regresov, odpovedi 
delovnega razmerja.  

 
 
 



 

 

 

 
Sajda Slatinšek je opozorila na sovpadanje datuma izpita za usposabljanje za trenerje ter datuma 
državnega tekmovanja. Milan Pavič je v kratki vključitvi obrazložil, da se datum izpita lahko prestavi 
glede na razpoložljivost dvorane v Zalogu ter prostem času predavatelja, da pa se del, ki se bo 
opravljal preko Teams povezave prestaviti ne more. Prijavljeno naj bi bi bilo 15 kandidatov. 

 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je obrazložil dogovor s Tibharjem in TT Sportom. Povedal je, da so 
prišli do dogovora v korist članov NTZS, kjer vsak član, ki plača članarino za tekočo sezono,  upravičen 
do bona v vrednosti 10€ ob nakupu artiklov TT Sporta, če je znesek nakupa višji od 100€. Vsakemu 
članu pripada en bon v tekoči sezoni. Boni se ne seštevajo. NTZS poskrbi za sistem podeljevanja 
bonov, da bo zadeva čim bolj pregledna oziroma, da ne bi prihajalo do prevar. 

 
 
Mitja Županek je člane seje seznanil s tem, da Liga odbor postavlja vprašanje Tehnični komisiji glede 
datuma izvedbe Pokalnega tekmovanja in če slednji sploh bo. V primeru, da ga ne bo bi želeli, da se 
nagrade namenjene Pokalnemu tekmovanju izplačajo v SNTL ter odgovor glede vsega pričakuje do 
15.12.2024. 

 
 
Predsednik IO NTZS Tomaž Kralj je povedal, da poziva klube k oddaji kandidature za organizacijo 
članskega evropskega prvenstva za leto 2026. 
 
 
 
Po razpravi v točki razno so člani IO NTZS sprejeli še naslednja sklepa: 

 
 

SKLEP  ŠT. 7:  
 
Izvršni odbor NTZS potrjuje sklep, da Tehnična komisija v prostih terminih poskuša 

določiti datum igranja Pokalnega tekmovanja. 

Sklep št. 7 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 
 

SKLEP ŠT: 8 

Izvršni odbor NTZS potrjuje sklep, da se pozove klube k organizaciji evropskega 

prvenstva za člane 2025. 

Sklep št. 8 je bil sprejet s PETIMI glasovi ZA in z nobenim glasom PROTI. 

 
 
9. seja Izvršnega odbora NTZS se je končala ob 20.19.  
 
Zapisala: Simona Soldat 
 
Ljubljana, 02. 12. 2024 


